

----- English version below -----

Im Rahmen der Digitalisierung der Lehre suchen wir für unser Team ab sofort

Studentische Hilfskräfte (m/w/d)

Mit einer wöchentlichen Arbeitszeit von 8 Stunden.

Um die Digitalisierung der Lehre voranzutreiben, werden im Kontext der [eScout-Academy](#) u.a. Algorithmenbeispiele für Vorlesungen programmiert (Jupyter-Notebooks) und AR/VR-Formate in die Lehre integriert. Die Mitarbeit gibt studienbegleitend spannende Einblicke in neue Lehrformate.

Anforderungen

Zur Unterstützung des Lehrstuhls suchen wir engagierte Studierende mit folgendem Profil:

- Programmierkenntnisse
- Motivation und Teamfähigkeit
- Eigenständige und zuverlässige Arbeitsweise

Bewerbung

Wir freuen uns sehr über Ihre Bewerbung mit Lebenslauf und aktueller Notenübersicht bis zum **28.02.2022** per E- Mail an:

logistics.log@mgt.tum.de

Technische Universität München

Lehrstuhl für Logistik und Supply Chain Management

Prof. Dr. Stefan Minner

Arcisstraße 21

80333 München

<https://www.ot.mgt.tum.de/log/home/>

For support with the digitalization of teaching, we are currently looking for

Student assistants (m/f/d)

with weekly working time of 8 hours.

To boost the digitalization of teaching in the context of the [eScout-Academy](#), we program coding examples for lectures (Jupyter-Notebooks) and integrate AR/VR applications into teaching, among other projects. Student assistants are offered the chance to get exciting insights into innovative teaching formats.

Requirements

Highly motivated students who would like to support us should have the following competences:

- Programming skills
- Motivation and team spirit
- Independent and reliable working attitude

Application

We look forward to receiving your application, including cv and current transcript of records. Please send your documents by February 28th, 2022, via email to:

logistics.log@mgt.tum.de

Technische Universität München

Lehrstuhl für Logistik und Supply Chain Management

Prof. Dr. Stefan Minner

Arcisstraße 21

80333 München

<https://www.ot.mgt.tum.de/log/home/>